

## 惠而浦(香港)內置式產品復活節限時優惠

於推廣期內, 凡於香港特約零售商或經銷商購買指定型號內置式產品, 即可獲指定贈品乙台。總值高達\$3680。

指定型號包括:WSB2360BFP、WS8865NEP、AKR4071/IX、AKR4985/IX 注:陳列品或開盒機不參與此推廣

活動型號	送贈條件	贈品	申請禮品方法	領獎方法
WSB2360BFP WS8865NEP	客人凡於2024年3月 20日 - 2024年4月30 日期間, 購買指定型號 內置式產品, 即可獲指 定贈品乙台	KitchenAid K400 Artisan攪拌機乙台 *隨機顏色	客人需於2024年5月 31日前填妥「惠而浦 (香港)內置式產品復活 節限時優惠申請表格# 」,填寫相關資料並上 載相關附件完成申請	,
AKR4071/IX AKR4985/IX		品乙台 VH1806手提式吸塵機 乙台		*上門送貨只適用於香港及部份偏遠地區。費用或其他額外收費,請參考頁尾附件^

#### 惠而浦(香港)內置式產品復活節限時優惠(「本推廣」)條款及細則:

- 1. 本推廣是由惠而浦(香港)有限公司所舉辦,推廣期:2024年3月20日 2024年4月30日。
- 2. 參加者於推廣期內經惠而浦(香港)W-Mall、香港指定授權零售商或經銷商購買指定產品,即符合參加本推廣的資格 (「合資格客戶」)。
- 3. 合資格客戶參加本推廣,即同意受此等條款及細則約束。惠而浦(香港)有限公司保留修改此條款及細則的權利,請留意活動推廣頁面的更新,並以最新版本為準。本條款及細則若與任何與本推廣相關的廣告、宣傳及其他資料有差異, 概以此條款及細則為準。
- 4. 合資格客戶須於2024年5月31日前填妥「惠而浦(香港)內置式產品復活節限時優惠申請表格#」,申請換領相關禮品。如合資格客戶未能於指定期限內完成領取優惠,優惠將會被當作自動放棄並不獲補償。合資格客戶不可對惠而浦(香港)有限公司作出任何索償,惠而浦(香港)有限公司亦不會就此負上任何責任。
- 5. 合資格客戶須確保輸入資料無誤,所有資料提交後不能更改,如客人輸入資料錯誤引致換領失敗,惠而浦(香港)恕不 負責。
- 6. 如惠而浦(香港)有限公司有合理理由,相信合資格客戶違反此條款及細則或任何本推廣的指示及/或要求,或懷疑該 合資格客戶通過參加本推廣獲得不公平的裨益或使用欺詐手段獲取此禮品,惠而浦(香港)有限公司保留取消該合資 格客戶資格的權利。
- 7. 惠而浦(香港)有限公司將於客人提交此表格後的10個工作天內, 聯絡客人確認贈品及跟進送貨詳情。
- 8. 每位合資格客戶購買每件指定產品,只可換領禮品一次,重覆申請將不獲受理。
- 9. 活動禮品數量有限,先到先得,送完即止,恕不通知。本公司客戶服務專員將致電確認贈品。
- 10. 所有禮品憑送貨單, 保養一年。如客人收貨後發現禮品出現任何問題, 敬請自行進行保養。
- 11. 如對於本推廣或此等條款及細則的詮釋產生任何爭議, 惠而浦(香港)有限公司將保留最終決定權。



12. 如有任何疑問, 請於辦公時間與惠而浦(香港)有限公司客戶服務部聯絡(電話:2406 9138)。

#惠而浦(香港)內置式產品復活節限時優惠申請表格:

https://forms.gle/6LgK7hnUQJuFMggp9



^運送偏遠地區費用或其他額外收費及安排明細:

https://www.whirlpool.com.hk/chinese/helpcenter/shippinginstallation/onlineshoppinganddeliveryarrangement



## Whirlpool (HK) Built-in Product Easter Redemption Promotion

Customers who purchase designated built-in products at authorized resellers or authorized distributors in Hong Kong during the promotion period can receive a specific free premium. Total value up to \$3680.

Designated models include: WSB2360BFP, WS8865NEP, AKR4071/IX, AKR4985/IX

P.S.: Display or opened box products are excluded in this promotion.

#### Redemption detail:

Promotion Model	Event Conditions	Premium	Application Method	Redemption Method
WSB2360BFP WS8865NEP	During the promotion period of 20th Mar 2024 - 30th Apr 2024 , customers who purchase designated built-in products can receive a specific free premium	A KitchenAid K400 Artisan Stand Blender	Eligible Customers are required to complete "Whirlpool (HK) Built-in Product	Free In-Home delivery(Confirmed by phone call)
AKR4071/IX AKR4985/IX		A VH1806 Rechargeable Handheld Vacuum Cleaner	Easter Redemption Promotion Application Form#" before 31th May 2024 and upload designated attachments to complete the application.	*Free-In Home delivery service covers the majority of Hong Kong Island, Kowloon and New Territories of Hong Kong Special Administrative Region only. For extra delivery charge to remote areas and other additional charges, please refer to the attachment at the end of the page



#### Terms and Conditions of Whirlpool (HK) Built-in Product Easter Redemption Promotion ("this promotion"):

- 1. This promotion is organized by Whirlpool (Hong Kong) Company limited ; promotion period: 20th Mar 2024  $30th Apr 2024_{\circ}$
- 2. Participants who purchase specific products from any designated authorized resellers or authorized distributors in Hong Kong in the Promotion Period will be eligible to participate in this Promotion (each an "Eligible Customer").
- 3. By participating in this Promotion, each Eligible Customer agrees to be bound by these Terms and Conditions. Whirlpool (Hong Kong) company limited reserves the right to amend these Terms and Conditions, please check for updates on the promotion page, the latest version shall prevail. If there is any inconsistency between these Terms and Conditions and any advertising, publicity and other materials relating to or in connection with this Promotion, these Terms and Conditions shall prevail.
- 4. Eligible customer require to complete Whirlpool (HK) Built-in Product Easter Redemption Promotion Application Form# before 31th May 2024 and upload designated attachments to complete the application. If the eligible customer fails to complete the form within the designated period, the offer will be forfeited automatically and no compensation will be given. Eligible customers can not make any claim against Whirlpool (Hong Kong) Company limited whatsoever, and Whirlpool (Hong Kong) Company limited shall not bear any liability whatsoever.
- 5. Eligible customers are required to ensure that the information entered is correct. All information could not be changed after submission. Whirlpool (Hong Kong) company limited will not be responsible for redemption failure due to wrong information entered by the eligible customers.
- 6. Whirlpool (Hong Kong) Company limited reserves the right to disqualify any Eligible Customer from the Offer where it has reasonable grounds to believe that Eligible Customer has violated these Terms and Conditions or any instructions and/or requirements of this Promotion, or that Eligible Customer may have gained an unfair advantage by participating in this Promotion or redeemed the Offer using fraudulent means.
- 7. Whirlpool (Hong Kong) Company limited will contact the eligible customers for premium confirmation and delivery details within 10 working days after the customer submits this form.
- 8. Each designated product is only entitled to the Offer for one time. Duplicate applications will not be accepted.
- 9. Number of premiums is limited. First come first served. No notice will be given when stock lasts. Our customer service executive will contact eligible customers for premium confirmation by phone.
- 10. All premiums have a one year warranty by referring to the delivery note or confirmation chop on redemption invoice. Customers once found any problem against the premium, please conduct the warranty process.
- 11. In the event of any dispute arising from or in connection with this Promotion or relating to the interpretation of these Terms and Conditions, Whirlpool (Hong Kong) Company limited reserves the right of final decision.
- 12. Please contact Whirlpool (Hong Kong) Company limited customer service for any enquiry (Tel:2406 9138).



#Whirlpool (HK) Built-in Product Easter Redemption Promotion Application Form link: <a href="https://forms.gle/6LgK7hnUQJuFMqap9">https://forms.gle/6LgK7hnUQJuFMqap9</a>



^Shipment charge to remote areas or additional charges and arrangement details: https://www.whirlpool.com.hk/chinese/helpcenter/shippinginstallation/onlineshoppinganddeliveryarrangement



## 惠而浦(香港)內置式電磁爐免基本安裝費用活動

於推廣期內, 凡於香港特約零售商或經銷商購買指定型號內置式電磁爐\*, 即可享免基本安裝費用優惠。

- \* 指定型號包括: ACM230/IX、ACM814/BA、ACM313/BA、ACM320/BA、SMP658CNEIXL、SMC653FBTIXL、WSB2360BFP、WS8865NEP、IWHL7320SC
- \*\*此活動只免除基本安裝費用,不包含其他除舊或額外安裝費用。有關非標準安裝的收費,請參閱: https://www.whirlpool.com.hk/media/wysiwyg/installation/WhirlpoolHK\_Service-Fee.pdf

#### 惠而浦(香港)有限公司內置式電磁爐免基本安裝費活動(「本推廣」)條款及細則:

- 1. 本推廣是由惠而浦(香港)有限公司所舉辦, 推廣期: 20/3/2024 30/4/2024。
- 参加者於推廣期內經惠而浦(香港)W-Mall、香港指定授權零售商或經銷商購買指定產品,即符合參加本推廣的資格 (「合資格客戶」)。
- 3. 合資格客戶須於預約安裝服務時主動提供購買日期,以及於技師上門時提供購買發票正本以供核對,以確保順利享用本推廣。
- 4. 如對於本推廣或此等條款及細則的詮釋產生任何爭議, 惠而浦(香港)有限公司將保留最終決定權。

### Whirlpool (HK) Built-in Induction Hob Free of Basic Installation Promotion

Customers who purchase designated built-in induction hob\* at authorized resellers or authorized distributors in Hong Kong during the Promotion Period can enjoy free basic installation service.

# <u>Terms and Conditions of Whirlpool (Hong Kong) Company Limited Built-in Induction Hob Free of Basic Installation Promotion ("this promotion"):</u>

- 1. This promotion is organized by Whirlpool (Hong Kong)company limited; promotion period: 20/3/2024 30/4/2024.
- 2. Participants who purchase specific products from Whirlpool (Hong Kong) W-mall, designated authorized resellers or authorized distributors in Hong Kong in the Promotion Period will be eligible to participate in this Promotion (each an "Eligible Customer").
- 3. Eligible customers are requested to provide the date of purchase when making an appointment for installation services and provide the purchase invoice for verification when technicians arrive at the installation site.
- 4. In the event of any dispute arising from or in connection with this Promotion or relating to the interpretation of these Terms and Conditions, Whirlpool (Hong Kong) company limited reserves the right of final decision.

<sup>\*</sup> Designated models include: ACM230/IX, ACM814, ACM313/BA, ACM320/BA, SMP658CNEIXL, SMC653FBTIXL, WSB2360BFP, WS8865NEP, IWHL7320SC

<sup>\*\*</sup>This promotion free of basic installation fee only, exclude any removal or additional installation fees